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Abstract (en)
To increase the reliability with respect to false alarms of fire alarm systems, an acoustic sensor (10) is used which outputs electrical signals in
dependence on pressure changes in the environment to be monitored and the output signal of which, after amplification, is combined with the output
signal, also amplified, of a fire sensor (12). In this arrangement, the sensitivity of the fire detectors (BM) used in the fire alarm system is changed
in dependence on the output signal of the acoustic sensor (10), that is to say on the existence of noise sources in the space to be monitored.
According to different developments of the fire alarm system according to the invention, the signals can be combined within a fire detector or the
signals can be evaluated in a central evaluating unit. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur Erhöhung der Fehlalarmsicherheit von Brandmeldeanlagen dient ein in Abhängigkeit von Druckänderungen der zu überwachenden Umgebung
elektrische Signale abgebender akustischer Sensor (10), dessen Ausgangssignal nach Verstärkung mit dem ebenfalls verstärkten Ausgangssignal
eines Brandsensors (12) verknüpft wird. Dabei wird die Empfindlichkeit der in der Brandmeldeanlage eingestzten Brandmelder (BM) in Abhängigkeit
von dem Ausgangssignal des akustischen Sensors (10), d.h vom Vorhandensein von Störquellen in dem zu überwachenden Raum verändert.
Gemäß unterschiedlichen Ausgestaltungen der erfindungsgemäßen Brandmeldeanlage kann die Verknüpfung der Signale innerhalb eines
Brandmelders erfolgen, oder die Ausweertung der Signale kann in einer zentralen Auswerteeinheit erfolgen.
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